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Onderwerp: Krachtenveldanalyse NTA   

 
 

Beste leden van de gemeenteraad, 
 
 
 
Afgelopen zaterdag is in NRC een artikel verschenen over de in opdracht van gemeenten 
uitgevoerde onderzoeken bij moskeeën en andere islamitische organisaties door onderzoeks- en 
adviesbureau NTA. Het artikel is inmiddels ook overgenomen door andere media. In dit artikel 
wordt onder andere de gemeente Helmond genoemd. Als burgemeester vind ik het belangrijk uw 
raad nader te informeren over aanleiding en aard van dit onderzoek. 
 
NTA heeft een krachtenveldanalyse uitgevoerd in Helmond 
De gemeente Helmond heeft dit voorjaar een opdracht verstrekt aan NTA om een zogenoemde 
krachtenveldanalyse uit te voeren. Aanleiding hiervoor is dat er de afgelopen jaren signalen waren 
van mogelijke dreiging door radicalisering. Zo heeft de parlementaire ondervragingscommissie 
ongewenste beïnvloeding uit onvrije landen (POCOB) melding gemaakt van mogelijke financiële 
impulsen aan moskeeën in Nederland (ook in Helmond). Om signalen van radicalisering te 
herkennen en aan te kunnen pakken is een goed netwerk nodig. Om die reden is een opdracht 
verleend om meer inzicht te krijgen in het krachtenveld binnen de islamitische gemeenschap in 
Helmond, specifiek gericht op de risico’s op radicalisering. Dit onderzoek is gefinancierd vanuit de 
versterkingsgelden van de Nationaal Coördinator Terrorismebestrijding en Veiligheid (NCTV). 
 
De analyse is bedoeld om een netwerk op te bouwen 
Vanuit die analyse willen we met genoemde partijen verder in gesprek om met elkaar het 
bestaande netwerk te verstevigen en met de voor ons minder bekende partijen een netwerk op te 
bouwen.  
 
Gesprek met NTA over onderzoeksmethode 
Het onderzoek door NTA is uitgevoerd vanuit open bronnen- en veldwerkonderzoek. Naar 
aanleiding van de kritische noten over deze methodiek in het NRC-artikel, zijn wij in gesprek met 
NTA over de gehanteerde methodiek. Doel is om duidelijk te krijgen of NTA hierbij in Helmond 
binnen de grenzen van de wet is gebleven. 
 
 



 

 

 

 
 
 
Gesprek met de islamitische gemeenschap 
Aangezien wij hechten aan onze relatie met de islamitische gemeenschap en ons kunnen 
voorstellen dat de publicaties bij hen vragen hebben opgeroepen, ga ik op korte termijn in gesprek 
met vertegenwoordigers van deze gemeenschap. We hebben regelmatig contact met 
(vertegenwoordigers van) de islamitische gemeenschap en vinden het erg belangrijk om het 
contact op die manier voort te kunnen zetten en te kunnen verstevigen. 
 
 
Hoogachtend,  
 
 
 
 
 
 

mevr. P.J.M.G. Blanksma-van den Heuvel 

de burgemeester 

 


